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ODVOZ TŘÍDĚNÉHO ODPADU 
 

Tříděný odpad je odvážen pracovníky Obce Světlá Hora v těchto dnech: 

pondělí       1. února 2016            5. týden 

pondělí      15. února 2016            7. týden 

pondělí      29. února 2016            9. týden 
 

POZOR!  Mezi tříděný odpad rozhodně nepatří pneumatiky!!! 

Jiný, než tříděný odpad, nevyvážíme!!! 
 

ODVOZ KOMUNÁLNÍHO ODPADU TS BRUNTÁL 
 

Komunální odpad - popelnice - budou vyvezeny v těchto dnech: 

středa      3. února  2016          3. týden 

středa    17. února  2016               5. týden 

 
Dne 5.3.2016 od 13:00 do 15:00 hod v zasedací místnosti obecního úřadu 

poskytuje poradenskou činnost Městský úřad Bruntál, odbor sociálních věcí. 

Bližší informace Vám podá Olga Plesníková, sociální pracovník MěÚ Bruntál 

tel.: 554 706 159. 
 

Oznámení občanům 
 

Provozní doba KNIHOVNY        Úterý od 15.00 hod do 18.00 hod.  

 

ORDINACE PRAKTICKÉ LÉKAŘKY  MUDr. Naděžda 

Ryšánková  
 

Světlá Hora: každý čtvrtek od 13.00 do 15.00  

Bruntál:    den  Odběry, EKG    ordinace  

Telefon.: 554 725 473  Pondělí 7,00 - 8,00    8,00 - 11,30 

Mob.: 606 792 754  Úterý                  -   13,00 - 16,30 

          St, Čt, Pá      7,00 - 8,00          8,00 - 11,30 
 

ORDINACE ZUBNÍ LÉKAŘKY MUDr. Božena Marková 
 

ORDINACE SVĚTLÁ HORA Tel. 554 737 007: 

 pondělí    8.00 – 15.00    

 úterý    8.00 – 15.00   

 středa    8.00 – 14.00    

 čtvrtek   8.00 – 14.00   

   pátek    8.00 – 12.00  
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Informace obecního úřaduInformace obecního úřadu   
 

 

 

V. Vojtíšek           starosta obce                554 773 151 

M. Marková         podatelna, matrika, ověřování                         554 773 150 

     R. Soroková      evidence obyvatel, pohledávky,  

                                    bytové hospodářství, sociální služby              554 773 152                              

M. Nováková účetní obce, pokladna       554 773 153 

Ing. J. Kukučka   výstavba, živ.prostředí, pozemky, czechpoint 554 773 155 

Z. Šamaj  pracovník obce     731 187 210 

Ing. L. Školoud lesník       734 326 507 
 

 

 www.svetlahora.cz e-mail: svetlahora@svetlahora.cz   

 

Úřední hodiny OÚ 
Pondělí                7:00-11:30      12:00-16:30 

Středa                7:00-11:30      12:00-16:30  
 

Pracovní doba OÚ 
Pondělí                7:00-11:30      12:00-16:30  

Úterý                   7:00-11:30      12:00-15:00 

Středa                  7:00-11:30      12:00-16:30 

Čtvrtek                7:00-11:30      12:00-15:00 

Pátek                   7:00-11:30      12:00-14:30 

 

PROVOZNÍ DOBA POŠTY ve Světlé Hoře , tel. 554737212 
Pondělí                8:00-11:00      14:00-17:00  

Úterý                   8:00-12:00      13:00-15:00 

Středa                  8:00-11:00      14:00-17:00  

Čtvrtek                8:00-11:00      14:00-17:00  

Pátek                   8:00-12:00      13:00-15:00 

 

DŮLEŽITÁ TELEFONNÍ ČÍSLA 

Policie ČR       158  

Záchranná služba      155  

Hasiči        150 

Jednotné evropské číslo tísňového volání:   112  

Zdravotnické informační centrum  553 777 777 - Tato služba je k dispozici 

24 hod. denně, a mj. dostanete odpověď k lékařské pohotovostní službě, ale i případné 

odborné zdravotnické rady 

http://cs.wikipedia.org/wiki/Evropa
http://cs.wikipedia.org/wiki/Telefonn%C3%AD_%C4%8D%C3%ADslo
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Slovo starosty 
Vážení spoluobčané,  

v měsíci lednu jsme zaznamenali první náznaky zimy, myslím však, že mrazy a sníh jsme 

překonali bez větších problémů. Jediné drobné problémy jsme zaznamenali s ledovkou, 

ale i tu jsme v porovnání s okolními městy zvládli velmi dobře. Pracovníci obce pod 

vedení p. Šamaje dělali, co mohli. Patří jim za to můj dík.  

V závěru měsíce proběhla první z plánovaných sportovních akcí pro širokou veřejnost 

(od dětí až po seniory). Ve spolupráci s naší školou jsme připravili Světlohorský šestiboj. 

V lednu to byl stolní tenis. V naší hale proběhly urputné boje, kterých se zúčastnily 

především děti. Věřím, že další akci naplánujeme tak, aby se do ní mohli zapojit i dospělí. 

Snad nám počasí bude přát – druhou akcí by totiž měly být lyžařské disciplíny.  

Na radnici trávíme většinu času hledáním materiálů pro Policii ČR, která na základě 

udání od některých zastupitelů znovu otevírá kauzy staré více než deset let. Momentálně 

dohledáváme podklady z roku 2004 pro kauzu „obecní lesy“. V tuto dobu, kdy řešíme 

uzávěrky, inventury a jiné věci spojené se začátkem finančního roku, je to velmi 

nepříjemná situace. O to složitější, že např. v roce 2004 nikdo z nynějších pracovníků 

Obce zde nepracoval. A to nás čekají ještě další kauzy. 

Věřím, že tyto „kauzy“ se neodrazí na chodu radnice nebo na přístupu pracovníků 

k běžným občanům.  

Řešili jsme také problémy s vodou v Dětřichovicích, kde občanům vyschly studny a 

musíme je zavážet vodou. Nyní připravujeme studii na případné propojení vodojemu nebo 

jiná řešení. Obec se však musí o své občany postarat.  

Nyní dokončujeme projekt na víceúčelové hřiště, chceme dořešit podklady pro 

pokračování rekonstrukce kulturního a sportovního zařízení. Snad se nám bude dařit. 

Přeji Vám příjemné dny a těším se na setkání na některé z připravovaných akcí.  

        Václav Vojtíšek, starosta obce 

Výdej kompostérů 
Oznamujeme občanům, že od měsíce února pravidelně ve dnech pondělí, středa od 08,00 

hod do 13,30 hod. budou vydávány kompostéry typu Thermo-King 

900 l na sběrném dvoře „Rychta“. 

Na kompostéry má nárok občan s trvalým pobytem v obci Světlá 

Hora vč. místních částí a to 1 ks na číslo popisné. 

Zájemcům, kteří mají zaplacen poplatek za odpad na rok 2015, 

bude kompostér vydán na základě bezúplatné smlouvy s obcí. 

Předávání bude probíhat tak, že vlastník nemovitosti nejdříve na 

obecním úřadě podepíše smlouvu o výpůjčce a předávací protokol. 

Poté si na základě podepsané smlouvy vyzvedne kompostér na 

sběrném dvoře. 

Upozorňujeme, že kompostér váží cca 25-30 kg a tudíž je nutno si 

pro něj přijet s vozíkem nebo autem. 

Ing. Jaromír Kukučka, referent 
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Výpis z usnesení ze 17. schůze Rady obce Světlá Hora 

konané dne 25. 1. 2016 

 

 

Rada obce schválila:  

 pronájem bytové jednotky – bytu č. 5 nacházejícího se v domě Světlá 327, 793 31 

Světlá Hora 

 smlouvu o poskytování regionálních služeb uzavřenou mezi Městskou knihovnou 

Bruntál a Obcí Světlá Hora a poskytnutí částky ve výši 5.000,- Kč na nákup 

knihovního fondu 

 dodatek č. 01/2015 smlouvy o svozu odpadu uzavřený mezi TS Bruntál s.r.o., a Obcí 

Světlá Hora 

 připojení obce Světlá Hora k mezinárodní kampani „Vlajka pro Tibet“ dne 10. 3. 

2016 vyvěšením tibetské vlajky na budově obecního úřadu 

 

Rada obce vzala na vědomí: 

 výroční zprávu o činnosti v oblasti poskytování informací podle zákona č. 106/1999 

Sb o svobodném přístupu k informacím za rok 2015 

 

Rada obce pověřila: 

 starostu Václava Vojtíšek ke zpracování a odeslání připomínek vzešlých z diskuse a 

doručených od jednotlivých členů rady obce k dotazům předloženým členem ZO p. 

Aloisem Šimčíkem dopisem ze dne 25. 1. 2016 

    T: odpověď na dotazy p. A. Šimčíka odeslat do 19. 2. 2016 

Celé znění usnesení rady obce najdete na webových stránkách obce 

http://www. svetlahora.cz/obecní úřad/ usnesení rady obce 

Michaela Marková 

 

Příspěvky zastupitelů 
Publikováno bez korektur a zásahů redakční rady. Vyjadřují jen názory 

pisatele. 

 

OBČANÉ SI UŽ ZASLOUŽÍ PRAVDU!  
V poslední době sleduji, že se útočí na pana Šimčíka, je obviňován ze šíření nepravdivých 

informací.  Musím na některých příkladech v kauze lesů ukázat, jak to je ve skutečnosti. 

Například ve zpravodaji 8/2015 se uvádí:  

1. Starosta: "všechny úkoly uložené zastupitelstvem starosta i úřad splnili." Skutečnost: 

15. 6. 2009 ZO uložilo starostovi provést vypracování návrhu dohody k vyrovnání 

pohledávek s Beskydskou lesní. Nesplněno. 15. 6. 2009 ZO pověřilo starostu sepsáním a 
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podepsáním předávacího protokolu s Beskydskou. Nesplněno. 09. 05. 2011 ZO 

uložilo starostovi připravit materiály pro případnou žalobu na Beskydskou pro 

bezdůvodné obohacení při těžbě dřevní hmoty bez právních důvodů. Nesplněno. 

2. Starosta: "škoda ve výši téměř 3 miliony, o které p. Šimčík píše, obci nevznikla, neboť 

soud dosud nerozhodl a spor stále probíhá" 

Skutečnost: Dne 14. 04. 2009 Krajský soud rozhodl a vrátil lesy obci zpět, na základě 

neplatné smlouvy. Dne 31. 05. 2011 Nejvyšší soud zamítl dovolání Beskydské proti 

tomuto rozhodnutí. Dne 15. 05. 2012 Ústavní soud zamítl stížnost Beskydské se závěrem, 

že není odvolání přípustné. Takže spor s Beskydskou lesní s.r.o. již neprobíhá, ale pouze 

běží spor s americkým občanem, který požaduje po obci zakoupenou pohledávku k obci, 

ale NS toto dne 17. 02. 2015 již odmítl. 

3. Starosta: " veškeré pohledávky v této kauze jsou nepromlčitelné." 

Skutečnost: z vyjádření právníka - podle § 106 OZ je u práva na náhradu škody při plnění 

z bezdůvodného obohacení promlčecí lhůta dva roky, od doby kdy se poškozený dozví o 

škodě, či obohacení.  

Tož tak to je. Za promrhané 3 miliony jsme mohli mít třeba 5 let popelnice bez poplatku.                                                                            

Pavel Skála – zastupitel 

 

Reakce starosty obce na článek zastupitele Pavla Skály: 

Myslím si, že nikdo na nikoho neútočí, jen reaguje na neúplné informace. Takto chci ke 

kauze lesů učinit i já: 

1. Dohoda s Beskydskou lesní: dohoda je možná jen, pokud se chtějí dohodnout obě 

strany. Což v našem případě nebylo, proto byla věc postoupena právníkům. V této 

kauze nás zastupovala Dr. Hustáková, po ní Dr. Urbiš a nyní Dr. Němeček. Nemohli 

jsme akceptovat požadavek beskydské lesní na vrácení celé kupní ceny. Podání 

žaloby bylo díky složité právní situaci okolo lesů při probíhajícím soudním jednání 

dle právníků nemožné. V průběhu několikaletých soudních sporů byla postoupena 

pohledávka občanovi USA, který ji vlastní dosud. Mezitím soudy ukončily první 

spor, potvrdily, že lesy vlastní Obec Světlá Hora. 

2. Obec Světlá Hora postupovala přesně tak, jak bylo dohodnuto na veřejném zasedání 

ZO. Nechali jsme zpracovat znalecký posudek na hodnotu vytěženého dřeva po dobu 

hospodaření Beskydské lesní. V posudku bylo konstatováno, že hodnota vytěženého 

dřeva byla cca 12 mil. Kč, avšak že tato cena se má snížit o prokázanou pěstební 

činnost Beskydské lesní. Tyto podklady však nebyly nikdy doloženy. Stále probíhá 

soudní řízení s majitelem pohledávky (občan USA), který chce vrátit celou kupní 

cenu. Po třech stáních u vyšších soudních instancí byly pohledávky Američana 

zamítnuty a nyní bylo zahájeno nové soudní řízení a rozhodnutím Okresního soudu 

v Bruntále (ze dne 30. prosince 2015) byl stanoven nový soudní znalec na provedení 

nového znaleckého posudku. Dosud tedy opravdu žádná škoda obci nevznikla a 

soudní řízení skutečně probíhá.  

3. Dle vyjádření právníka obce je pohledávka skutečně nepromlčitelná, navíc dosud 

nebylo soudně o ničem definitivně rozhodnuto. Snad jen kromě toho hlavního, že 

lesy jsou obecní. A to je nenapadnutelné.  
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Domnívám se, že tímto přehledem jsem situaci okolo lesů dostatečně objasnil. Pokud 

někdo z občanů bude mít zájem se s věcí seznámit podrobněji, může po domluvě přijít za 

mnou.  

Václav Vojtíšek, starosta obce. 

Příspěvky místních spolků a sdružení 

 
KALENDÁŘ KULTURNÍCH, SPORTOVNÍCH A JINÝCH AKCÍ PRO 

ROK 2016  - I. Pololetí 

MĚSÍC TERMÍN A MÍSTO 

KONÁNÍ 
NÁZEV AKCE POŘADATEL 

ÚNOR 
6. ÚNORA 
ANDĚLSKÁ HORA TURNAJ 

V NOHEJBALE 
TJ SVĚTLÁ HORA 

  
6. ÚNORA 
SVĚTLÁ MAŠKARNÍ 

ZÁBAVA 
SVĚTELSKÁ 

POHODA 

  
6. ÚNORA 
SVĚTLÁ MASOPUSTNÍ 

OBCHŮZKA 
SVĚTELSKÁ 

POHODA 

  18. ÚNORA 
ANDĚLSKÁ HORA 

MAŠKARNÍ 

KARNEVAL PRO 

DĚTI 

ZŠ A MŠ ANDĚLSKÁ 

HORA 
MĚSTO ANDĚLSKÁ 

HORA 

  19. ÚNORA 
ANDĚLSKÁ HORA 

SPOLEČENSKÝ 

PLES 
ZŠ A MŠ ANDĚLSKÁ 

HORA, MĚSTO 

ANDĚLSKÁ HORA 

  
19. ÚNORA 
SVĚTLÁ 

KERAMIKA 
SVĚTELSKÁ 

POHODA 

BŘEZEN 2. BŘEZNA,                 

SVĚTLÁ 
BESEDA NA TÉMA 

„ MYSLIVOST“ 
MŠ SVĚTLÁ HORA 

  
9. BŘEZNA 
SVĚTLÁ 

DIVADLO V MŠ MŠ SVĚTLÁ HORA 

  
12. BŘEZNA 
ANDĚLSKÁ HORA 

TURNAJ V 

NOHEJBALE 
TJ SVĚTLÁ HORA 

  
17. BŘEZNA 
SVĚTLÁ 

VELIKONOČNÍ 

TVOŘENÍ V MŠ 
MŠ SVĚTLÁ HORA 
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19. BŘEZNA 
SVĚTLÁ 

VELIKONOČNÍ 

TVOŘENÍ 
SVĚTELSKÁ POHODA 

  
23. BŘEZNA 
ANDĚLSKÁ HORA 

ZŠ VELIKONOČNÍ 

STROM 

ZŠ A MŠ ANDĚLSKÁ 

HORA, MĚSTO 

ANDĚLSKÁ HORA 

  
25. BŘEZNA 
SVĚTLÁ 

KERAMIKA SVĚTELSKÁ POHODA 

DUBEN 
7. DUBNA 
SVĚTLÁ 

DIVADLO 

ŠTERNBERK V MŠ 
MŠ SVĚTLÁ HORA 

  
15. DUBNA 
SVĚTLÁ 

KERAMIKA SVĚTELSKÁ POHODA 

  
DUBEN 
SVĚTLÁ 

KOŠT VÍNA SVĚTELSKÁ POHODA 

  
16. DUBNA 
SVĚTLÁ 

VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ 
OBEC SVĚTLÁ HORA,       

MŠ SVĚTLÁ HORA 

  
30. DUBNA 
ANDĚLSKÁ HORA 

STAVĚNÍ MÁJKY 
MĚSTO ANDĚLSKÁ 

HORA 

  
30. DUBNA 
SUCHÁ RUDNÁ 

STAVĚNÍ MÁJE SDH SUCHÁ RUDNÁ 

  
30. DUBNA 
SVĚTLÁ 

STAVĚNÍ MÁJE A 

PÁLENÍ 

ČARODĚJNIC 
SVĚTELSKÁ POHODA 

KVĚTEN 
1. KVĚTNA 
  

CYKLISTICKÝ 

VÝLET LIBAVÁ-

BÍLÝ KÁMEN 

TBC KLUB SUCHÁ 

RUDNÁ 

  
4. KVĚTNA 
ANDĚLSKÁ HORA 

VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ 

A DEN MATEK 
MŠ SVĚTLÁ HORA 

  
5. KVĚTNA 
SVĚTLÁ 

BESÍDKA KE DNI 

MATEK 
MŠ SVĚTLÁ HORA 

  
13. KVĚTNA 
SVĚTLÁ 

KERAMIKA SVĚTELSKÁ POHODA 

  
19. KVĚTNA 
SVĚTLÁ 

ŠKOLNÍ 

AKADEMIE 

ZŠ A MŠ ANDĚLSKÁ 

HORA, MĚSTO 

ANDĚLSKÁ HORA 

  
24. KVĚTNA 
SVĚTLÁ 

ŠKOLNÍ VÝLET MŠ SVĚTLÁ HORA 

  
27. KVĚTNA 
SVĚTLÁ 

VYSTOUPENÍ 

TANEČNÍHO 

KROUŽKU – 

MUZIKÁL FERDA 

MRAVENEC 

TJ SVĚTLÁ HORA -  

CVIČENÍ DĚTÍ 

  
28. KVĚTNA 
SVĚTLÁ 

KÁCENÍ MÁJE SVĚTELSKÁ POHODA 
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V sobotu 6.února od 13 hodin projde částí obce 

Masopustní obchůzka masek, 
 kterou nejprve přivítá starosta u obecního úřadu. Laufr požádá starostu o povolení 

obchůzky a pak se masky vydají po trase od 

Vachového dolů na křižovatku k Dětřichovicím a od 

Kormanového kolem garáží k DPS a zpět. Po této 

trase hospodyně přivítají průvod s malým 

občerstvením, Turci zatančí taneček, aby se hospodáři 

vydařila úroda, medvěd si zatančí s hospodyní, aby 

byla plodná nejen ona, ale i celé hospodářství. Přidají 

se další tradiční masky, které vždy symbolizují nějaký 

úsek života na vesnici nebo jsou prostředkem kritiky 

některých lidských vlastností a neřestí. Na závěr ras 

obviní medvěda z hříchů, kterých se během roku lidé 

v obci dopustili a zastřelí ho. Po chvilce dá ras medvědovi napít a ten  znovu oživne.  

Zveme všechny, kteří se chcete obchůzky zúčastnit a nemáte masku, abyste přišli ve 12 

hodin do přístavby MŠ, máme připraveny tradiční masky do průvodu, jistě si některou 

vyberete. Taky budeme rádi, když si vyrobíte vlastní masku a přijdete.  

 
         Světelská pohoda 

  
KVĚTEN 
SVĚTLÁ 

ŽIVÉ ČLOVĚČE 

NEZLOB SE – AKCE 

PRO DĚTI 

SVĚTELSKÁ 

POHODA 

  
28. KVĚTNA 
ANDĚLSKÁ HORA 

DEN DĚTÍ, KÁCENÍ 

MÁJE 
MĚSTO ANDĚLSKÁ 

HORA, SDH 

ANDĚLSKÁ HORA 

  
28 KVĚTNA 
SUCHÁ RUDNÁ 

KÁCENÍ MÁJE SDH SUCHÁ RUDNÁ 

ČERVEN 
3. ČERVNA 
SVĚTLÁ 

DĚTSKÝ DEN SDH SVĚTLÁ HORA 

  
4. ČERVNA 
SVĚTLÁ 

8 ROČNÍK VAŘENÍ 

KOTLÍKOVÉHO 

GULÁŠE 

SVĚTELSKÁ 

POHODA 
OBEC SVĚTLÁ 

HORA, IVANA 

MOZOLOVÁ 

  
10. ČERVNA 
SVĚTLÁ 

KERAMIKA 
SVĚTELSKÁ 

POHODA 
  

  
23. ČERVNA 
SVĚTLÁ 

ROZLOUČENÍ S 

PŘEDŠKOLÁKY 
MŠ SVĚTLÁ HORA 

  
ČERVEN 
SVĚTLÁ 

BLEŠÍ TRH 
SVĚTELSKÁ 

POHODA 
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Obec Světlá Hora a Světelská pohoda 

 

Vás zvou na 

 

Maškarní zábavu 

 

Kdy:   v sobotu 6.února 

Kde: v sále kulturního střediska  

Hudba:  Troytet z Krnova 

Vstupné:  50 Kč, maska 20 Kč       

 

Příchozí mezi 1930 h do 20 h. obdrží 

zdarma přivítací drink. 

 

Jsou připravena dvě kulturní vystoupení, bohatá tombola a občerstvení, soutěž masek 

jednotlivců i skupin (pouze škraboška není maska).  

Milí občané,  

Hasiči Světlá Hora si vás dovolují pozvat  na křest nového hasičského vozu, který se bude 

konat v nové hasičské zbrojnici v sobotu 20. 2. 2016 ve 13:00. Občerstvení zajištěno a pro 

nejmenší i nějaké soutěže. Těšíme se na vaši účast. Akce se bude konat za jakéhokoliv 

počasí.  

velitel jednotky Lukovský František   
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Novoroční výšlap. 

1.1.2016 toto datum načalo další desítku tradičních Novoročních výšlapů na Anenský 

vrch. 

Ano byl to již 21. ročník této, dovolím si říci - tedy napsat, tradiční a velmi 

úspěšné akce, kterou pořádají vlastně všichni, kteří se účastní a je jedno 

jestli pravidelně či jen příležitostně. 

Dlouho již není tento výšlap jen doménou Světlohoráků, ale i kamarádů 

z Andělské Hory, přilehlých částí a v neposlední řadě i různých 

návštěvníků z řad rekreantů či majitelů chat a chalup v našem okolí. 

Letošního ročníku se účastnilo něco kolem 115 přátel. Číslo není zcela 

přesné, neboť někteří jdou na nás, vlastně na výšlap, od lesa. No a pak se 

jednoduše stane, že náš tradiční „skrutátor“ Pepoš ne a ne se dopočítat. 

Vzhledem k tomu, že je tato akce tradiční, patří k ní již mnoho novoročních tradic, které 

jsou myslím příjemným zpestřením celého výšlapu. 

  Start přesně v 13.00 ( nikdy ne dřív a nikdy ne později!!! ) 

  Pravidelné občerstvování v průběhu celé trasy 

  Přivítání se na vrcholu Annabergu a popřání si k Novému roku 

 Připíjení vším a od všech - na zdraví (hromada placatic jen s tím nejlepším) 

  Prohlídka kostela svaté Anny (zajišťují přátelé z města) 

  Novoroční tombola s hromadou hodnotných cen 

 Hlavní cena vínko od kamaráda F. Maňáska z Tupes  

 Společné foto (vlastně fota všemi foťáky a mobily) 

 Předání putovního čaganu (tentokráte jej obdrželi zástupci Andělské Hory) 

 Před sestupem přivítání tradičně posledního výšlapníka kinga a krále v jedné osobě 

(mamuška Olda) 

  Hromadný sešup na ukončení výšlapu k Supovi 

  Předávání pohledů k obeslání pozdravů známým (zajišťujeme my letos i Vy) 

 Drobné pohoštění U Supa (zajišťuje Andy se sudeťákem) 

 Bohaté občerstvení U Supa (zajišťuje si každý sám) 

  Kytara a zpěv (Popík a Ferda + ostatní) 

 Individuální přesun do svých domovů (samozřejmě pokud možno co nejpozději) 

Takže ještě jednou: Všechno dobré a pevné zdraví do nového roku přejí výšlapníci - 

s dovětkem příště s námi všichni. 

Za všechny Paťoš (pro neznalé Petr Pataki) 

 

INFORMACE Z TJ SVĚTLÁ HORA 

Oddíl RS – Nohejbal. Dne 26. 12. 2015 proběhl nohejbalový turnaj nad 35 let 

v tělocvičně na Andělské Hoře. Zúčastnilo se celkem 18 hráčů, kteří byli rozlosováni do 6 



Strana 12 

ÚNOR 2016 

 

 

družstev a odehráli 15 vyrovnaných zápasů, když z nich přes 85% se hrálo na 3 sety, což 

svědčilo o vyrovnanosti jednotlivých mužstev. Nebudu zde uvádět pořadí, ale určitě bych 

chtěl u všech účastníků vyzdvihnout jejich sportovní výkon, čímž přispěli k úspěšnému 

průběhu turnaje a tak všechny účastníky považuji za vítěze. Ještě bych chtěl poděkovat 

„Charlimu“, že se aktivně podílel na přípravě turnaje, dále díky patří Pavle Kubalákové a 

Iloně Jurmanové, které se postaraly o občerstvení účastníkům turnaje a nakonec Lukášovi 

Kopcovi a obsluze v restauraci, kteří přispěli k úspěšnému zakončení turnaje při 

vyhodnocení.  
V sobotu dne 6. 2. 2016 proběhne další turnaj v nohejbale nad 35 let na Andělské 

Hoře. Startovné 200,-Kč na osobu. Prezentace hráčů od 12 do 12:30 hodin, poté 

rozlosování a průběh. Předpokládaný termín ukončení na Andělské Hoře v 19 hodin a 

poté přesun do Světlé Hory na vyhodnocení.  

Oddíl – Fotbal. Od ledna začala příprava u všech mužstev. V lednu se zapojili naše dvě 

mládežnické mužstva halových turnajů o přeborníka OFS Bruntál a to dne 17. 1. 2016 

starší dorost a dne 24. 01. 2016 starší žáci. V únoru se ještě zapojí naše další dvě mužstva 

do těchto halových turnajů OFS mladší žáci a starší přípravka. Všem hráčům přeji 

kvalitní zimní přípravu a pevné zdraví. 

V minulém zpravodaji jsem Vás po pravdě informoval, jak obec v minulých letech 

podporovala naši TJ, když si to porovnám s tím, co obec investovala do 16 akcí 

pořádaných Pohodou, tak nemám slov! Zde bych chtěl upozornit, že oddíl fotbal 

každoročně zve své fanoušky a občany obce na „akce“ formou minimálně 13 domácích 

mistrovských zápasů mužstva mužů a to nehovořím o dalších u mládeže, na které musíme 

se připravit pravidelnými tréninky v sezóně, ale i před ní v přípravě, abychom mohli hrát 

soutěže. K tomu také organizačně musíte zajistit pořadatelskou službu, obsluhu, úklid a 

vše připravit (hřiště atd.). A dostali jsme na toto do roku 2014 z obce takovou podporu 

jako Pohoda? Posuďte sami: 
Navýšení příspěvku pro oddíl fotbal po postupu mužů do I. B třídy: 

V červenci 2015 jsme podali žádost o navýšení příspěvku pro oddíl fotbal z důvodu 

zvýšení nákladů klubu po postupu mužů do krajské soutěže. Naši žádost v září 2015 

schválil finanční výbor a doporučil navýšit tento příspěvek na dvojnásobek částky, o 

kterou jsme požadovali. (35.000,-Kč). Obec ji dosud ani neprojednala.  Proč obec 

nečinila na základě schváleného postupu při přidělování dotací? Proč takové odkládaní je 

pouze u TJ? 

Dotace na rok 2015 pro TJ na činnost: 

TJ a obec má uzavřenou smlouvu o dotaci na činnost roku 2015 ve výši 120.000 Kč. 
Do 31. 12. 2015 bylo zasláno pouze 60.000,- Kč. Předložili jsme vyúčtování běžných 

výdajů TJ k této dotaci na částku 120.000,-Kč, čímž jsme splnili poslední podmínku. 

Zbývající částku rada odložila vyplatit do vyjádření právníků, i když na takové odložení 

nemá zákonné oprávnění. TJ podala písemnou formou odpor proti nevyplacení této 

dotace.  

Smlouva o výpůjčce na tělovýchovný areál: 

Máme uzavřenou platnou smlouvu o nájmu nebytových prostor (areálu hřiště) do 31. 
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12. 2025 a tuto smlouvu obec požaduje (podle nového OZ) nahradit smlouvou o 

výpůjčce. TJ nikdy neměla a nemá problém s touto změnou, pokud nová smlouva bude 

věcně korespondovat se současnou platnou smlouvou. Již jednou TJ obci vrátila nový 

návrh smlouvy, neboť byl v rozporu se současnými uzavřenými vztahy. Nyní jsme 

s právníkem TJ probrali další návrh smlouvy o výpůjčce, kterou vypracovala právnička 

obce a v druhé půli ledna naše návrhy zaslal právník TJ na obec. Ve stávající smlouvě je 

uvedena povinnost obce přispívat na provoz sportovního zařízení dle předloženého 

vyúčtování každoročně. V novém návrhu se tento bod změnil, že obvyklé náklady 

spojené s užíváním věci nese TJ ze svého!  To považujeme za diskriminační, když si 

vezme fakt, že je po TJ vyžadováno hradit ze svého náklady za energie, což 

nekoresponduje s aktuálními smluvními vztahy, ani se neztotožňuje se zákonem o 

sportu, a když si vezmu pro srovnání, že obec pronajala prostory MŠ Pohodě bez 

finančního plnění, neboť pořádají akce pro občany, tak nechápu takový přístup starosty a 

radních směrem k TJ, která přece zajišťuje sportovní vyžití občanů, mládeže a pořádání 

akcí (zápasy). 
Takže aktuální stav je nyní kritický hlavně u fotbalového oddílu,  

- díky uvedenému neprojednání příspěvku na zvýšené náklady po postupu mužů do 

krajské soutěže a tak vše klub hradí ze svých výnosů a nezbývá nám na další nutné 

investice, například na doplnění mužstva mužů, ale i na další výdaje na činnost TJ. 

Výdaje TJ dle účetnictví za rok 2015 jsou přes 400.000 Kč, a proti roku 2014 došlo 

k navýšení o 80.000 Kč. 

- protože obec neplnila uzavřené smluvní vztahy na základě smlouvy o poskytnutí dotace 

na činnost TJ pro rok 2015, což by mělo být snad samozřejmostí. 

- že rada obce neprodloužila s TJ smlouvu, kterou jsme zaslali v písemné podobě 

v červenci, o další rok, čímž TJ nemohla požádat o dotaci MŠMT na údržbu hřiště a 

tak TJ přišla o částku kolem 20.000Kč do rozpočtu na rok 2016. Což je v podstatě další 

škoda způsobená současným vedením obce občanům při TJ. 

Na základě těchto skutečností nechápu vyjádření starosty, když hovoří, že obec 

investovala do kabin 5 mil Kč, čímž nám měla obec vytvořit vynikající podmínky pro 

činnost fotbalového oddílu. Zapomněl Vám ale sdělit, že obec získala na tuto investici 

dotaci ve výši 2,6 mil Kč.  Připadá mě takové tvrzení nefér i proto, že obec přece 

investovala do svého majetku! A to ji ukládá zákon o obcích v §38 (povinnost obce 

chránit majetek před zničením a poškozením), neboť stav kabin byl již v havarijním 

stavu, na což jsme dlouhodobě upozorňovali. Zde je nutno ještě konstatovat, že tato 

investice obce směřovala i do půdních bytů, ze kterých bere obec nájmy a podsklepení, 

kde je kotelna a tento prostor nevyužíváme.  

O tom, že je TJ cíleně diskriminována uvedu i fakt, že TJ za pomoci Pavla Zajace a 

projektanta v roce 2008 zpracovala projekt se žádostí o dotaci až do výše 85% u MŠMT 

pro sklepení kabin, což bylo odpískáno, protože od obce jsme neobdrželi písemně 

finanční záruku k dofinancování, i když starosta nám dal příslib před začátkem 

přípravy tohoto projektu.  
Když si vše sečtu, tak argumenty starosty o podpoře TJ jsou zcela liché a nemají žádný 

vliv na zlepšení finanční situace fotbalového klubu (tj. na běžné výdaje pro chod klubu 
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– pronájmy, spotřební materiály, doprava, rozhodčí, či jiné služby s tímto spojené) a to 

nemluvím, že uvnitř kabin opadávají omítky. 
A pokud se hovoří o investici obce do krbu v restauraci na hřišti, byla provedena dle 

mého požadavku, neboť roční náklady na vytápění byly 50.000, takže návratnost této 

investice je 3 roky, což je určitě pro obec hospodárné! 

Nakonec k investicím v areálu hřiště - další nesplněný slib. V roce 2008 jsme 

připravili projekt v prostorách areálu na oplocené dětského hřiště, u kterého jsme získali 

příslib starosty, že obec ho dofinancuje a také on stanovil výši investice. Na základě 

tohoto příslibu, který byl proveden před projektantem této akce, vznikl projekt, který 

ztroskotal, neboť TJ nakonec od obce neobdržela písemný příslib k dofinancování 

10% (!) nákladů z rozpočtu obce. Takže, když to porovnám s tím, že obec vystavěla v 

roce 2015 dětské neoplocené hřiště za cenu 608 tis Kč bez dotace, tak si to srovnejte. 

Písemně TJ v minulosti dále požadovala podporu obce na spolufinancování projektů 

z programů: 

MAS Jeseníky – souhlas obce byl tak dlouho odkládán, až se stalo, že dotační 

prostředky byly vyčerpané a na toto dotační období, již na takové investice nemají 

finance. Náš požadavek směřoval na vybavenost fotbalového klubu, vybudování posezení 

s lavičkami, vybudování přístřešku a pergoly. Podívejte se do Starého Města, co z těchto 

prostředků se vybudovalo!  
Dotace z moravskoslezského kraje – na vybudování sauny v přízemí kabin, ale obec 

zaslala tento projekt, na který jsme je upozornili, až po finančním vyčerpání finančních 

zdrojů z  tohoto programu.  

Je zajímavé, že pro projekty Pohody obec vždy peníze našla. Jestli to není tím, že u nás se 

s penězi na odměny nepočítá. 

BEZ PODPORY OBCE TJ NEMŮŽE FUNGOVAT 

Odmítám neustále vysvětlovat a doprošovat se, a už mě nebaví bojovat s obcí o věci, 

které jsou v jejím vlastním zájmu. Za této situace, kdy obec odmítá podporovat sport, 

jak ji ukládá zákon, když obec odmítá přispět na činnost fotbalového klubu, když obec 

neplní své smluvní povinnosti, když starosta neplní své sliby, když se k TJ staví 

diskriminačně, jsem: 

k 31. 12. 2015 ukončil svoji činnost fotbalový výbor a připravuje se nový 

k 31. 12. 2015 jsem skončil ve funkci předsedy fotbalového klubu, 

k 31. 12. 2015 jsem skončil s trénováním u mužů, což jsem avizoval od září, nový trenér 

je Martin Svoboda – bývalý náš hráč, 

k 31. 01. 2016 budu končit jako hlavní administrátor klubu při FA ČR, 

na přelomu února – března 2016 proběhne volební Valná hromada TJ, na které celý 

výbor končí své působení v TJ, 

do 31. 01. 2016 - na to upozorňuji -  je nutno vyřešit webmastera webových stránek, 

kterého jsem vyplácel ze svých prostředků (ročně 6.000,-Kč – 7 roků),  

do 31. 03. 2016 dokončím podvojné účetnictví za TJ roku 2015, které jsem každoročně 

zpracovával zdarma a pak předám agendu novému vedení, 

TJ tímto vyzývá příznivce sportu, kteří mají zájem vykonávat dobrovolnou a 
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bezplatnou práci u TJ, ať se přihlásí na emailem TJ: golmaniesh@seznam.cz nebo 

osobně u Lukáše Kopce. 

V krátkosti k mé osobě do 31. 03. 2016.  Již nebudu zajišťovat pořadatelskou a 

organizační službu pro oddíl fotbal, po 11 letech již přestanu psát časopis „góólmanie“ ke 

každému fotbalovému zápasu, budu se snažit dořešit smlouvu o výpůjčce, které provádím 

s právníkem, kdy TJ za tyto právnické služby nezaplatila a nezaplatí ani korunu ze svých 

prostředků. Postupně tedy budu do konce března vše předávat a slíbil jsem novému 

vedení, že když se na mě obrátí se žádostí o radu, neodmítnu, vysvětlím, poradím. 
Zatím vykonávám funkci trenéra mládeže, ale řekl jsem rodícímu se výboru, jestli o mé 

služby nebude zájem, tak skončím. 

Přes všechno, dokud budu působit na obci jako zastupitel a předseda kontrolního výboru, 

tak pořád nechám posílat svou odměnu za tyto funkce, která byla v roce 2015 ve výši 

10.440,-Kč, na bankovní účet TJ, jako můj členský příspěvek. 

Tento příspěvek je můj poslední ve zpravodaji za TJ a přeji všem novým, 

staronových funkcionářům hodně sportovních úspěchů a také bych chtěl poděkovat 

všem, kteří pracovali ve výboru TJ a také ve fotbalovém výboru. 

Alois Šimčík Předseda nohejbalu a pověřený člen TJ za účetnictví a smluvní vztahy  

 

Reakce starosty obce na článek p. Šimčíka, předsedy nohejbalu a pověřeného člena 

TJ za účetnictví a smluvní vztahy. 

Jako sportovec (fotbalista a činovník fotbalové asociace) jsem rád, že i v naší obci pracuje 

tělovýchovná jednota. Nejvíce je vidět a slyšet o fotbalovém oddíle, pracují však i další. K 

lamentacím pana Šimčíka mohu uvést snad jen to, že za dobu mého působení ve funkci 

starosty byly každý rok tělovýchovné jednotě uhrazeny náklady na provoz (teplo, světlo, 

voda), byly hrazeny opravy a běžná údržba.  

Další příjmy, které obec TJ umožnila a stále umožňuje, jsou z nájmu za správcovský byt a 

také pronájem nebo provoz restaurace. TJ má kromě výše uvedených i další zdroje 

(dotace,…) 

Průměrně dostává TJ ročně cca 120.000,- Kč, od roku 2008 obdržela TJ na přímých 

dotacích od radnice bezmála 900.000,- Kč. K tomu musíme přidat i výše uvedené další 

příjmy. V roce 2015 pak náklady na rekonstrukci budovy, kterou využívá pouze TJ, činily 

z rozpočtu obce skoro 2.500.000,- Kč + prostředky z dotačního titulu.  

Do nedávné doby nám nevadilo ani znění smlouvy o nájmu areálu. Kdykoliv TJ 

potřebovala úpravu smlouvy, potvrzení pro dotace apod., vždy obec vyšla vstříc. Teprve 

v posledním roce, kdy p. Šimčík začal prosazovat svůj „výklad“ smlouvy, nastaly 

problémy a do věci se museli vložit právníci. Nové znění smlouvy o výpůjčce, která se 

nyní dolaďuje, je výsledkem jednání právníků obou stran.  

Myslím si stále, že naše obec sport podporuje a že prostředky, které obec TJ poskytuje, 

jsou dostatečné. Přispíváme na činnost celé TJ, což není jenom činnost fotbalu a dění na 

hřišti.  

Pan Šimčík stále argumentuje tím, že obec odmítá podporovat sport či přispívat na činnost 
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fotbalového oddílu. Co však píše zákon? 

§6 Obce ve své samostatné působnosti vytvářejí podmínky pro sport, zejména 

a) zabezpečují rozvoj sportu pro všechny a přípravu sportovních talentů, včetně zdravotně 

postižených občanů, 

b) zajišťují výstavbu, rekonstrukce, udržování a provozování svých sportovních zařízení a 

poskytují je pro sportovní činnost občanů, 

c) kontrolují účelné využívání svých sportovních zařízení, 

d) zabezpečují finanční podporu sportu ze svého rozpočtu  

V čem tedy obec Světlá Hora zákon porušuje, koho a jak diskriminuje? Podle výše 

uvedených čísel si můžete každý udělat obrázek sám. 

Václav Vojtíšek, starosta obce. 

 

Věděli jste, že je tanec forma aerobního pohybu, který 

nejen že v sobě skrývá posilování svalového aparátu 

ale také nejefektivnější formou spalování energie a 

formování postavy? Půl hodiny intenzivní taneční 

lekce totiž předčí zdaleka půl hodiny běhu, cyklistiky či plavání…. 
Během 30 minut spálí člověk při tanci 293 kcal což je srovnatelné s během, ale mezi 

námi komu se chce dobrovolně běhat? 
I v novém roce zumbíme opět každé úterý a čtvrtek od 18.30 - 19.30 a děti navíc v 

pátek od 17.00 - 18.00.  

Andrea Lukaštíková 
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Reakce na články z předchozího čísla 

 
Reakce na příspěvek pana zastupitele Šimčíka z lednového zpravodaje. 

Pan zastupitel bohužel opět zkresluje, říká polopravdy a nereaguje na to, co mu bylo 

vytýkáno. Odvolává se na otevřený dopis, kterým mu byl přečten veřejně na prosincovém 

zasedání zastupitelstva obce.  V dopise jsem mu vytýkala, že při jednání se členy 

„Pohody“ nám do očí lhal. Na toto však nereaguje. Kopii otevřeného dopisu si můžete 

přečíst i na obecním webu.  

Ivana Sekaninová, členka spolku Světe 
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Reakce na článek 

„PODLOŽENÉ FAKTA K FINACOVÁNÍ OBECNÍCH PROSTŘEDKŮ“ 

p. Aloise Šimčíka ze Zpravodaje 1/2016 

Dnes jsem si přečetla článek pana Šimčíka o financování dobrovolnické práce na 

projektech spolupráce s Polskem a nestačila jsem se divit. Na tohle už prostě zareagovat 

musím. 

Před 9 lety, když se s polskými projekty začínalo, právě nastoupil p. Vojtíšek do úřadu. 

Obec neměla peníze na nic. Na výplaty, nákupy, obnovu obce. Byla zadlužená a neměla u 

žádné banky ani šanci na úvěr, protože žadateli s takovou finanční bilancí by půjčil jenom 

blázen. Obec byla mrtvá. Kromě fotbalistů a sem tam nějaké akce se zde téměř nic nedělo.  

Po volbách se sešla skupina lidí, kteří vzpomínali na akce před třiceti lety a měli chuť 

obec trochu oživit. Ale na každou akci potřebujete zázemí, vybavení, materiál. Odkud? 

Z obce? V této situaci? Proto se začalo s prvním projektem. V programu česko-polské 

spolupráce bylo dost prostředků, aby projekt měl šanci projít, takže jsme toho využili. 

Velká část peněz z projektů šla na vybavení - stoly, židle, fotoaparát, ozvučení, lavičky, 

stany, keramická pec apod. Další velkou část peněz spolkly náklady na dopravu Poláků, 

jejich ubytování, jídlo a podobné věci. Jenomže tak to v tomto typu projektu chodí. Když je 

cílem projektu spolupráce s Poláky, tak tam tyto výdaje být musí, jinak vám projekt nikdo 

neschválí.  

A ano, část projektu šla i na odměny. Prostředky na platy jsou omezeny procenty, navíc 

sazba musí odpovídat „částce v místě a času obvyklé“. Kdyby nebyla, projekt a jeho 

vyúčtování by nebylo schváleno. Personální náklady projektu jsou prostě normální a navíc 

v projektech i žádané. Hodnotící komise projekt, ve kterém nejsou odměny pro klíčové 

osoby, bere jako rizikový. Je zde větší nebezpečí, že projekt nebude dobře personálně 

zajištěn. Neznamená to ale, že by zainteresované osoby měly hrazeny všechno – všechny 

osoby, které byly placeny, odvedly i další hodiny práce na projektu, které placené nemělyy 

Já sama jsem za sepsání projektu také dostala peníze. Napsat a vykomunikovat 

evropský projekt není záležitost na dvě odpoledne. A proč zrovna já? No protože nikdo jiný 

to tehdy ve Světlé neuměl. Já už se v té době projektům věnovala, absolvovala jsem několik 

seminářů i celostátní školení, jak projekty psát a několik jsem jich už napsala a byly 

schváleny. Resp. určitě bylo možné najmout profesionální firmu, ale vážně si myslíte, že by 

vám nějaká firma napsala evropský projekt pod pět tisíc?  

Samozřejmě že obec Pohodu podporuje. Má to v popisu práce. Podporuje fotbalisty, 

hasiče, chovatele a další spolky, proč by nepodporovala Pohodu? V Pohodě se zapojí 

všichni, kteří chtějí, a to obec prostě podporovat musí. Třeba tak, že půjčí své pracovníky, 

aby čas od času ve své pracovní době pomáhali připravovat akci. A protože to dělají ve své 

pracovní době, tak pochopitelně nemůžou být ještě placeni extra. 

Mám takový dojem, že p. Šimčík a možná i leckdo z ostatních obyvatel Světlé Hory si 

neuvědomuje, jak mimořádná věc se zde podařila. Sama už dvacet let bydlím v Opavě, 

městě, kde si platíte všechno. Každý dětský kroužek, každou akci. A v porovnání se 

Světlou to jsou daleko větší částky. Ve městech je neplacených akcí jako šafránu. Je 

normální „něco za něco“. A není to nemorální, prostě pořádáte akci a za ni inkasujete 

peníze. U vás je to jiné. Tam se podařilo vytvořit otevřenou komunitu lidí, kteří se scházejí, 

pracují, dělají akce pro druhé i pro sebe a dělají to prostě proto, že je to baví. Od konce 
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 posledního projektu uplynuly už dva roky, ale akce běží dál. Bez odměn, teď už skutečně 

jenom na dobrovolné bázi. A přesto pokračují. A lidi, kteří si rozdělili „ty tisíce“, v ní 

zadarmo pokračují dál. Připravují, organizují, usmívají se na všechny návštěvníky, rozdají 

vlastnoručně upečené vánočky, koláče nebo mazance. A odměnou je jim prosté setkávání 

se mezi sebou, legrace při přípravě i na akcích a dobrý pocit, když se akce návštěvníkům 

líbí. Nic víc v tom není. 

Pohodáři, Pohodářky, přátelé Pohody a přátelé zdravého rozumu! Prosím, nepropadejte 

skepsi z jednoho člověka, který se vykonstruovanými kauzami snaží zničit něco tak 

vzácného a jedinečného, co u vás vzniklo. V tomto uspěchaném a do sebe zahleděném 

světě děláte mimořádné věci a já doufám, že v tom budete dál pokračovat.  

          L. Kovářová, Opava 

PS: Moje matka, která se tak „napakovala“ na úkor řadových zaměstnanců, kteří na 

akcích projektů uklízeli, se i teď po každé velké akci (zabíjačka, vánoční a velikonoční 

tvoření) druhý den ráno sbalí a stejně jako ostatní lidi z Pohody jde uklízet. Často i několik 

hodin a zdarma. 

 

Základní škola v Andělské Hoře informuje 

Po vánočních prázdninách jsme přivítali nový rok a odstartovali jsme ho několika akcemi. 

Ve středu 13. ledna přijelo naši školu navštívit Divadélko pro školy, které si pro žáky 1. 

stupně připravilo vystoupení Divadlo nekouše!. Žáci 2. stupně se náramně bavili u 

vystoupení s názvem Písnička pro draka. V pátek 15. ledna a sobotu 16. ledna proběhl zápis 

do 1. třídy základní školy. K zápisu se dostavilo celkem 15 dětí. Našim budoucím žáčkům 

se v tyto dny věnovaly paní učitelky z 1. stupně ve spolupráci s žáky VIII. A, tedy 

budoucími deváťáky, kteří budou mít naše nové prvňáčky na starosti. Na žáky současné 9. 

třídy  a jejich rodiče čeká v tomto období podávání přihlášek na střední školy. Postup je 

zveřejněn na stránkách školy v záložce aktivity školy, rubrika poradna pro rodiče. Rovněž 

plánujeme na únor či březen připravit tzv. zimní sportovní dny pro MŠ a ZŠ, kde by se děti 

v rámci hodin tělesné výchovy a rozšířené tělesné výchovy měly věnovat zimním sportům. 

Ve spolupráci s OÚ ve Světlé Hoře byl zahájen sportovní projekt Světlohorský šestiboj. 

Jedná se soutěž v šesti disciplínách, které budou plněny v průběhu ledna až června. Každý 

měsíc se bude konat jedna disciplína, která bude podle pořadí soutěžících bodována a 

celkovým výsledkem šestiboje bude součet bodů ve všech disciplínách. Cílem tohoto 
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projektu je zapojit do sportování nejen děti a žáky, ale i jejich rodiče a širokou veřejnost. 

V měsíci lednu se uskutečnila první disciplína, a to soutěž ve stolním tenisu. 

Co nás čeká: 

8. – 14. 2. jarní prázdniny  

18. 2.  karneval  

19. 2. ples 

22. 2. platby stravného na březen 

Ing. Radek Peňáz, ředitel školy 

Žáci naší školy na Zimní olympiádě dětí a mládeže 

17. až 22. ledna 2016 se konala nejvýznamnější zimní soutěž pro mladé sportovce 

v republice, a to VII. Zimní olympiáda dětí a mládeže, kterou pořádal Ústecký kraj. Na 

olympiádě se soutěžilo v 10ti sportech a 30ti disciplínách. Zahajovací ceremoniál proběhl 

na zimním stadionu v Chomutově. Stejně jako na „dospělácké olympiádě“ byla vyvěšena 

olympijská vlajka, zazněla olympijská hymna, byl složen 

olympijský slib a především byl zapálen olympijský oheň 

z rukou skikrosaře Tomáše Krause. Vlajkonoši jednotlivých 

krajů byli bývalí i současní olympionici a medailisté, jako 

třeba hokejista Dominik Hašek, David Moravec, Jiří 

Vykoukal, basketbalistka Kateřina Elhotová  nebo kanoista 

Martin Fuksa. 

V individuálních sportech se mohli na tuto velkolepou akci 

nominovat 2 nejlepší sportovci z kraje v dané věkové 

kategorii. Moravskoslezský kraj reprezentoval v běhu na 

lyžích v kategorii staršího žactva Vojtěch Peňáz a jeho bratr 

Radek byl na olympiádě jako 1. náhradník.  Oba jsou žáci  

třídy VI. A naší Základní a Mateřské školy v Andělské Hoře. 

V pondělním závodu volnou technikou mezi staršími žáky 

obsadil Vojta 23. místo (ve svém ročníku 4. místo). V úterý 

byl na programu závod klasický, kde se umístil na 21. místě 

(3. místo ve svém ročníku). Své účinkování na olympiádě 

zakončil mladší z dvojčat Peňázových 9. místem ve štafetách. 

Díky tomuto umístění přispěla štafeta chlapců body do celkového hodnocení krajů na 

olympiádě, kterou Moravskoslezský kraj vyhrál a porazil i Liberecký kraj, který ovládl 

všech 6 předešlých Zimních olympiád dětí a mládeže!  

Nejen jako hrdý otec, ale i jako ředitel školy chci tímto oběma chlapcům poděkovat za 

reprezentaci kraje a zároveň i reprezentaci naší školy na této velkolepé akci. Veškeré 

podrobnosti, včetně fotografií ze ZODM 2016, jsou k dispozici na webových stránkách: 

http://odm.olympic.cz/2016 

 

http://odm.olympic.cz/2016
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 Ing. Radek   Peňáz, ředitel školy 

Ekologicko – zeměpisná soutěž 

Letos se naše škola opět účastní tradiční ekologicko-zeměpisné soutěže moravských krajů. 

Jeden z úkolu je i výroba krmítek. Naši žáci páté a šesté třídy se úkolu zhostili zodpovědně a 

vyrobili krásné krmítka z pomerančů, které následně pověsili na stromy a naplnili zrním. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                        Eva Kyšová 

Informace ze školní jídelny   

Platby stravného na měsíc březen 2016 můžete uhradit v pondělí 22.02.2016 v kanceláři školní 

jídelny při ZŠ a MŠ Andělská Hora a to v době od 7,15 do 11,30 hod a od 14,00 hod do 15,00 

hod. 

                                                                                                     Bohdana Vikartovská,vedoucí ŠJ 
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Zprávy ze školní meteorologické stanice 

Období: 24. 12. 2015 – 23. 1. 2016 

Název stanice: Andělská Hora     Nadmořská výška: 675 m n. m.   

Zeměpisná šířka: 50° 06' s. š.        Zeměpisná délka: 17° 24' v. d. 

Vánoce jsme prožívali na suchu s teplotami do 10 °C. Po Vánocích se pozvolna začalo 

měnit počasí, po silnějším větru přišlo po Novém roce i sněžení. Nejvíce nasněžilo ve 

dnech 12. – 15. ledna, které bylo následováno mrazy, klesající i pod -10 °C. Vítr vanul 

většinou do 10 m/s. 

Průběh teplot (°C): 

 

 

 

 

 

Úhrny srážek (mm) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Naměřené hodnoty meteorologických veličin v období 
24. 12. 2015 – 23. 1. 2016 

  datum hodnota 

Nejnižší naměřená teplota  (°C) 17. 1.; 19. 1. -11,9 

Nejvyšší naměřená teplota  (°C) 27. 12. 10,8 

Nejvyšší úhrn srážek              (mm) 13. 1. 7,2 

Nejvyšší rychlost větru       (km/h) 28. 12. 17,7 
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 Rychlosti větru (km/h): 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Eva Kyšová 

Mateřská škola ve Světlé Hoře 
Po štědrých vánočních svátcích jsme se všichni sešli ve zdraví a plni 

krásných i silných zážitků. Leden jsme započali činnostmi 

zaměřenými na zimní období. Povídali jsme si třeba o tom,  jak se v 

zimě oblékat, chránit své zdraví v zimním období, ale také jak 

pečovat v zimě o zvířátka a jak jim pomáhat. 

V pátek 15. ledna jsme se před zápisem do první třídy základní školy opět setkali s kamarády na 

jednom z projektových dnů. Veselé postavičky z večerníčků nás provázely celým dopolednem. 

Spolu s Makovou panenkou, Křemílkem i Vochomůrkou, Mankou, Rákosníčkem a mnoha 

dalšími jsme si povídali, malovali a také zazpívali. Odpoledne při zápisu jsme již vše věděli a s 

pomocí pohádkových postav z dopoledního setkání a kamarádů ze školy se nám s paní učitelkou 

vše podařilo. 

V pondělí 25. ledna přijel do naší školky klaun TU-TY, který nás hravou a zábavnou formou 

seznámil se vším, co patří k dopravě a bezpečnosti na silnici. 

Co nás čeká: 

V měsíci únoru nás čeká povídání, říkanky, malování a tvoření o všem, co souvisí se zimou. 

Budeme pozorovat sníh a jeho proměny, povídat si o zimních sportech, ale i o ochraně a 

bezpečnosti, která je velmi důležitá. 

Provoz MŠ bude v týdnu od 8. do 12. 2. 2016  (jarní prázdniny) omezen pouze na jednu třídu. 

Nahlaste prosím paní učitelce, zda bude vaše dítě v tuto dobu přítomno v MŠ. 

V pondělí 15. 2. 2016 ( ihned po jarních prázdninách) přijede do naší školky fotograf z firmy 

PHOTODIENST s nabídkou fotografií s jarní tématikou. Náměty najdete na nástěnkách v 

šatnách MŠ. 

Ve čtvrtek 18. 2. 2016 se všichni těšíme a pilně se připravujeme na tolik očekávaný 

KARNEVAL. Nachystejte si masky a přijďte se pobavil a poveselit. 
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ZÁPIS DO MATEŘSKÉ ŠKOLY 

Již nyní připravujeme ZÁPIS DĚTÍ DO MŠ pro školní rok 2016/2017, který proběhne v 

dubnu 2016. Všichni rodiče dětí s trvalým pobytem v našich spádových obcích dostanou na 

adresu svého trvalého bydliště pozvánku k zápisu. I pokud nemáte v našich obcích trvalé 

bydliště a chtěli byste své dítě do naší MŠ přihlásit, můžete se k zápisu dostavit sami. 

Michaela Horáková  

zástupce ředitele pro MŠ 

Poděkování za Tříkrálovou sbírku 
Milý spoluobčané 

Jménem asistenta Tříkrálové sbírky Vám děkuji za ochotu 

otvírat našim koledníčkům ve Světlé Hoře, za Vaše peněžní a 

sladké dary. Bez Vás bychom nemohli pomoci lidem, kteří to 

potřebují.  

Já osobně děkuji, protože část těchto peněz půjde do Světlé 

Hory na nákup kompenzačních pomůcek. 

Ve Světlé Hoře se vybralo krásných 18 157,- Kč. Také moc 

děkuji všem šikovným dětem, kteří nás doprovázeli. 

Fialová Alena, Milena Szkanderová 

vedoucí skupinek Tříkrálové sbírky ve Světlé Hoře 

 

Nastává období plesů a velkých společenských akcí 

S příchodem nového roku nastává i období plesů a jiných velkých společenských událostí. 

 V této souvislosti bychom rádi připomněli organizátorům těchto akcí některé povinnosti, 

které jsou upraveny v předpisech, vzhledem k tomu, že akce s vyšším počtem účastníků 

mají zvýšené nároky na zajištění požární bezpečnosti. 

 Především se mohou konat jen ve stavbách, které jsou 

k takovémuto účelu určeny a kde je zabezpečen 

dostatečný počet a kapacita únikových cest. 

Organizátoři akcí by si měli předem u majitele 

objektu, ve kterém je akce plánována zjistit, zda jsou 

prostory určeny (na základě stavební dokumentace 

ověřené místně příslušným stavebním úřadem) pro 

shromažďování většího počtu osob. Stejně jako v 

minulosti jsou organizátoři v průběhu akce povinni 

zabezpečit především dostatek trvale volných 

otevíratelných únikových východů, dbát na jejich 

označení, mít dostatek hasebních prostředků, včetně zajištění jejich volného přístupu, 

proškolené preventivní požární hlídky a pořadatele. Pokud jsou realizována vystoupení s 

otevřeným ohněm apod., musí organizátor provést další bezpečnostní opatření. Je 
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zakázáno plnění balónků plyny, které ve směsi se 

vzduchem tvoří výbušnou nebo hořlavou směs (např. 

vodík či acetylén). Takto naplněné balónky nesmí být 

používány ani jako výzdoba a už vůbec ne umístěny 

nad únikovými cestami. 

 Povinnosti provozovatelů společenských akcí s větším 

počtem osob jsou stanoveny vyhláškou č. 23/2008 Sb., 

o technických podmínkách staveb, ve znění vyhlášky 

č. 268/2011, dále Nařízením Moravskoslezského kraje 

č. 4/2006 a v obecně závazných vyhláškách obcí. 

 Zde je nutné zdůraznit, že citovaná vyhláška je nadřazena nařízením kraje nebo obecně 

závazným vyhláškám obcí, které nemohou stanovit nižší úroveň bezpečnosti. 

 Pro členy preventivních požárních hlídek vytvořil Hasičský záchranný sbor 

Moravskoslezského kraje pracovní pomůcku, která je nápomocna pro výkon této 

zodpovědné funkce.  

 Není vyloučeno, že hasiči budou prověřovat organizátory, jak v oblasti požární ochrany 

zabezpečili společenskou akci. 

Text: Ing. Antonín Ušela 

Inzerce 
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Pronajmu byt 1+1 ve Světlé Hoře č. p. 378 

Tel. 604 890 733 (po 20. hodině) 

 

 

Vzpomínáme… 
 

Dne 1. 2. 2016 

zavzpomínáme na 25. výročí 

úmrtí pana Františka 

Daniho a 25. 2. 2016 pak 

uplyne 23 let od chvíle, kdy 

nás navždy opustila paní 

Anna Daniová. 
 

 

S láskou vzpomínají  

dcera Božena s rodinou 

synové František a Miroslav s rodinami 
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Společenská rubrika 
Blahopřejeme občanům, kteří v měsíci únoru 

oslaví svá životní jubilea 
 

90 let - Etela Hošková, Světlá 
84 let - Jarmila Židlíková, Světlá 
81 let - Margita Štiaková, Světlá 
78 let - Drahomíra Tesařová, Světlá 
76 let - Mária Sepešiová, Světlá 
75 let - Vladimír Parák, Podlesí 
75 let - Milada Harazinová, Světlá 
75 let - Drahoslava Sedloňová, Světlá 
74 let - Božena Halová, Světlá 
72 let - Miroslav Kocfelda, Světlá 
71 let - Ludmila Salayová, Světlá 
60 let - Václav Květkovský, Světlá 

Vítáme Vás mezi námi…. 
Anastázie Ema Kovaříková, Světlá 

Šarlota Kepštová, Světlá 
 

Navždy odešli…. 
Antonín Vajík, Světlá 

Barbora Janoschová, Světlá 
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